
GIFFARE

1. Vem har haft störst påverkan på dig för ditt idrottsintresse?
- Friidrott var den idrott jag fastande för som barn och Carl Lewis var en idol.

2. Vem tycker du är Sveriges största idrottsprofil genom tiderna?
- Måste nog säga Zlatan. Han har presterat på en hög nivå, under en lång tid.

3. Om du fick vara världsstjärna i en sport, vilken hade det varit?
- Friidrott, dels för att jag tycker att jag själv slutade för tidigt, men även för att jag är väldigt imponerad  
  av deras träningsmentalitet.3 SN
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OM Daniel
Jag är 43 år gammal och bor i Östra Karup med min 
fru Carin, våran son Ludvig och katten Porthos. Jag 
arbetar som lärare i idrott & hälsa samt andra 
hälso- och träningsrelaterade ämne på Apel-
rydsskolans gymnasium. Min fritid ängas mycket 
till familjen, resor (när det finns möjlighet) samt 
träning på olika sätt. Har också ett stort ishockey- 
intresse, där favoritlaget är Rögle BK. 

VARJE MÅNAD PRESENTERAR VI EN PERSON SOM REPRESENTERAR ELLER HAR EN STOR BETYDELSE FÖR BÅSTADS GIF. Vi PASSAR OCKSÅ PÅ ATT STÄLLA LITE FRÅGOR. 

Inomhusidrotterna börjar ta fart igen efter det ofrivilliga 
pandemiuppehållet, det betyder att innebandysäsongen 
är i startgroparna. Därmed har vi tagit en pratstund med 
Daniel Carlsson som är ansvarig i innebandysektionen 
inom Båstads GIF.

Du är ju ledare för Giffens P 08/09 lag i innebandy, vad är 
det roligaste med att vara ledare och vilka är utmaningarna?  
- Möjligheten till att forma, inspirera och påverka våra 
ungdomar till en aktiv vardag. Där har vi ledare en stor och 
viktig funktion för våra ungdomar, att ge dem förutsättningar 
att lyckas och att skapa bra vanor och rutiner som de tar 
sig med vidare även i framtiden. Sen är det självklart väldigt 
roligt att få vara ledare i en sport som jag själv spelat under 
många år. Det svåra är att möta ungdomarnas förväntningar 
och att allt alltid ska vara  roligt. Att få ungdomarna att vid 
varje träning ge 100% oavsett om det är övningar eller 
matchspel. Vi konkurerar idag med så mycket annat som 
fångar ungdomarnas intresse, tex skärmtid, som kanske inte 
alltid handlar om att röra sig. 

Pandemin har påverkat många sporter, men framför allt inom-
hussporter. Hur har pandemin påverkat innebandyverksamheten 
i Båstads GIF?
- Jag tror att innebandy är en av de sporter som har tagit stor 
skada av pandemin. En hel säsong utan matcher och nästan 
en halv säsong utan träning på ett normalt sätt har gjort att 
många har slutat. I de yngre lagen i föreningen står vi oss bra 
trots pandemin, men däremot så var vi tvungna att lägga ner 
vårt herrseniorlag pga av för få spelare. Det är väldigt synd 
då en förening mår bra av att ha representationslag som kan 
inspirera de yngre. Men vi får fortsätta göra ett bra jobb med 
våra yngre spelare och hoppas att vi någon gång framöver 
kan ställa upp med både damlag och herrlag i Båstads GIF. 

Hur ser tillväxten på barn och ungdomssidan ut i innebandyn 
i Båstads GIF? 
- Jag tycker den ser väldigt bra ut om man tittar på de yngre 
åldrarna. Vår utmaning är att behålla ungdomarna när de 
kommer in i tonåren och som jag sa innan andra saker i livet 
får ett större intresse. Jag tycker det är extra roligt att vi har 
fått igång tjejer att spela innebandy och i år har vi två tjejlag 
i matchspel. Jag tycker också vi har ett bra samarbete i fören-
ingen mellan ledare och idrottarna, där vi alla ser till barnen/ 
ungdomarnas bästa och vill att de ska ha möjligheten att ut-
öva så många idrotter som möjligt vilket är bra för tillväxten.

Vad ser du mest framemot säsongen 2021/2022? 
- Att vi ska få spela matcher igen! Gemenskapen som skapas 
när man åker iväg, umgås, presterar ihop gör att träningarna 
under veckorna blir så mycket roligare och får en helt annan 
innebörd. Vi har ett bra gäng med ungdomar i P08/09 som 
jag tror mycket på och det ska bli kul att se deras utveckling 
under säsongen

Du är en av våra mest vältränade ledare, hur håller du själv igång? 
- Jag har förmånen att få arbeta med träning varje dag, 
vilket givetvis underlättar en hel del. Jag har alltid sedan mina 
första träningspass i friidrott på kolstybbsbanan på örebäcks-
vallen i 10 års åldern regelbundet tränat. Nu blir det mest löp-
träning varvat med styrketräning och framförallt de obligato-
riska söndagskvällarna då vi i ”oldboys” spelar innebandy.

Vi tackar Daniel för pratstunden och önskar honom och alla 
andra innebandygiffare lycka till i vinter!

VI STÄLLER TRE SNABBA FRÅGOR OCH FÅR TRE SNABBA SVAR!
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Ansvarig innebandysektionen i Båstads GIF.


